
 
 
Svetniška vprašanja in pobude 26.9.2022 

Andrej Čuš 

1. Kdaj bo zgrajen pločnik Na postajo, ki je v planu obnove cest za leto 2022? 

2.Naj se pred zimo, ponovno asfaltirajo cestišča in pločniki, ki so zaradi gradbenih del bili 

prekopani. Še posebej šolske poti in pločniki. 

3. Kdaj se bo saniralo posedeno cestišče pri Zagrebški 53? 

4. Kdaj se bo izvedla sanacija Zagrebške ceste od 75 do 79b s preplastitvijo, ki je bilo delno 

frezano pred obnovo, kot je navedeno v odgovoru 1577/31? 

5. Kolikšen je končni znesek realizacije projektov participativnega proračuna 2022? 

6. Kolikšna je ocenjena vrednost projektov participativnega proračuna za leto 2023? 

7. Prosimo za statistiko voženj zapeljivca. Koliko voženj je bilo opravljenih po profilu 

(starejši, turisti, gibalno ovirani, ostali) po mesecu za letos. 

8. Opozorjeni smo bili, da se občani ne morejo voziti z zapeljivcem. Na podlagi česa se določi 

omejitev voženj občanom z zapeljivcem? 

Aleksander Voda 

1. Zaradi prilično mračne razsvetljave po večini Ptujskih ulic in cest npr. Potrčeva in cesta v 

Orešje in drugod kjer drevesa ovirajo svetlobni snop predlagam, da se vzdrževalcu cest oz. 

javne razsvetljave naloži, da opravi kontrolo takšnih situacij in da se tam, kjer se ugotovi, da 

drevesa ovirajo svetlobni snop, da se poskrbi, da se drevesa prikrajšajo tako, da svetlobni snop 

ne bo moten. Prilagam slike nekaj primerov. 

Miha Požgai 

1. Zanima me kako napreduje projekt  hitrega krožišča pri železniškem podvozu? 

2. Dajem pobudo da se preveri možnost sodelovanja s ponudnik kot je Bolt, ki izposojajo 

skiroje. Vzameš skiro kjerkoli in ga tudi  pustiš kjerkoli. V mestnih središčih jih pač 

pustiš na  določenih lokacijah. Vsekakor ta zadeva rešuje problem parkiranja v mestu. 

Glede na to da občina namenja tudi slabih 17.000 €/letno za vzdrževanja sistema 

izposoje koles, bi mogoče rešili tudi ta problem. Z urejenimi kolesarskimi potmi ta 

prevoz omogoča izredno mobilnost na krajših razdaljah , (npr od avta do službe). 



3. Kakšna je vrednost naših nepremičnin v Biogradu na Moru in kakšne so najnovejše 

informacije  glede tega kompleksa. Zanima me kaj se je v zadnjih  4 letih naredilo, da 

se problem reši? 

4. Dajem pobudo ,da se v prihodnje pri projektih, ki se prijavljajo na participativni 

proračun obvezno tudi navede kakšno je ocenjeno vzdrževanje posameznega projekta 

v njegovi življenjski dobi in se to celo vključi v samo vrednost projekta. 

Matej Siebenreich 

1. Dobra štiri leta že imamo pri "vhodu" v naše mesto plastično krožišče, Apeliram, da se 

čimprej pristopi k sanaciji le-tega in se na otok v krožišču postavi promocijo Ptuja kot si ga 

naše mesto zasluži. 

2. Na Ptuju primanjkuje parkovnih površin, zato predlagam, da se razmisli o novi parkovni 

zasaditvi in ozelenitvi Ptuja. Predlagam park na grajskem griču . 

3. V Spuhlji na križišču pri hišni številki 133 imajo šolski avtobusi obračališče in zaradi 

dolžine avtobusa morajo šoferji delno zapeljati izven vozišča na bankino ki se posledično 

uničuje. Prosim za sanacijo in trajno rešitev tega dela. 

4. Glede na dosedanji potek umestitve obvoznice na Ptuju slednje pri takšnem tempu ne bomo 

videli še nadaljnih 20 let. Zato predlagam, da se uredi začasna rešitev z vzporedno cesto levo 

od Puhove ceste do Cero Gajk. 

5. Kdaj je predviden zaključek del vežice na pokopališču in kakšna dokončna cena se 

predvideva glede na to da je bil začetni znesek predviden na okoli 300.000 evrov. 

6. Za kdaj se predvideva otvoritev Stare steklarske delavnice in kakšen je predviden strošek za 

sanacijo in izgradnjo le te? 

7. Tretjič dajem pobudo za osvetlitev šolske poti od Potrčeve ceste do Ljudskega vrta. 

Dvakrat je bil odgovor da se bo uredilo. Torej, kdaj se lahko pričakuje ureditev te poti, da 

otroci in ostali ne hodijo v tem delu po trdi temi? 

8. Na poti do Rance so se postavile tehnične hitrostne ovire, ki so po mnenju krajanov, ki 

živijo ob tej ulici prenizki in niso zadostna ovira za omejitev hitrosti. Predlagam, da se ure 

tako, da bodo zadostila varnosti stanovalcev na tem področju. 

9. Rogozniška cesta pri Bowlingu ob nalivu redno poplavlja. Vse kar naredimo je to, da se 

postavijo opozorilne table. Kdaj se lahko pričakuje sanacija omenjene ceste? 

10. čimprej se naj pristopi k ureditvi javne razsvetljave v Kicarju. 

11.Na območju spalnega naselja v ulici 25.maja je MOP postavila nova otroška igrala.  

Ljudje, ki živijo na tem območju se pritožujejo, da je hrup neznosen. 

12. Garažna hiša na Ptuju je nujna za oživitev mesta. Kdaj se bo MOP lotila študije tega 

pomembnega objekta? 



13. Kako je z obljubljeno streho na novi ptujski tržnici? 

14. Kdaj se bo uredilo nevarno in nepregledno križišče pri parkirišču pod gradom med 

Maistrovo in Raičevo ulico. 

15. Glede na to, da smo upravo vrtca preselili na drugi lokacijo zaradi prevelike najemnine in 

sedaj na to isto mesto preselili glasbeno šolo, me zanima kje je v tem primeru prihranek? 

16. Pristopi se naj k učinkovitejši ozelenitvi Ptuja. 

17. Glede na zamenjavo peči na sekance v javnem ogrevanju Javnih služb občane zanima 

kolikšen bo dejanski prihranek na položnicah. 

18. Po podatkih Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu MO Ptuj je v letu 2021  

povprečno na dan prestopilo državno mejo na mednarodnih mejnih prehodih Središče ob 

Dravi in Zavrč 1011 kamionov na dan. Večina teh vozil se pelje skozi naselje Spuhlja in 

Budina. V treh letih se je to število povečalo za 25% v zadnjih 10 letih celo za 50%. Koliko 

povečanje po mnenju MOP krajani in okolje v tem delu še lahko prenesejo? 

19. DEM so ponovno znižale gladino vode v Ptujskem jezeru. Ne more nam biti v ponos 

videno stanje. Kakšne aktivnosti občine lahko pričakujem za sanacijo in očiščenje dna 

Ptujskega morja? 

20. Celovito se naj pregleda učinek vseh treh festivalov na Ptuju in na podlagi rezultatov in 

pozitivnega vpliva na mesto določi smiselnost deljenja proračunskih sredstev, ki je trenutno 

razdeljen na vse tri festivale enako. 

21. Dokler tržnica ne dobi fiksne strehe predlagam, da se vsaj za čas poletja postavi streho ki 

bo za ta čas festivalov in dogodkov trajna. S tem bi zmanjšali stroške večkratne postavitve in 

oživili in obogatili dogajanje v mestu. 

22. Predlagam da si MOP pridobi status festivalskega mesta in na ta račun dobi znatna 

državna sredstva. 

23. Čimprej se naj pristopi k izgradnji nove glasbene šole. 

24. Mestno jedro se naj čez celo leto polni z vsebinami ki bodo po vzoru ostalih mest vabile 

ljudi v mesto. 

25. Ptuj kot najstarejše mesto si zasluži svojo registrsko tablico zato je nujno potrebno 

pritisniti na državne aparate, da jo uvede. 

 


